
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 23. september 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål AU
Er ministeren enig i, at den måde, bilafgifterne er indrettet på, ikke længere er
tidssvarende, når der gives nedslag i registreringsafgiften til biler, hvis ener-
gieffektivitet ligger langt under gennemsnittet for nye biler målt i km/l?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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